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Vaka artışı durdurulamıyor
kayıtlara geçti.

Denetimlerin ve tedbirlerin yetersiz ol-
duğu görülen Giresun’da vaka sayıları 
her geçen gün artarken yetkililerin daha 
sıkı tedbirler alması bekleniyor.

GİRESUN’DA GÜNLÜK VAKA SAYISI 
200’Ü GEÇTİ!

Öte yandan Türkiye’de 100 bin kişide 
haftalık olarak en fazla vakanın tespit 
edildiği Giresun’da günlük vaka sayısı 
200’ün üzerinde seyrediyor. 

Giresun’da 20 Mart Cumartesi günü 
884 test yapılırken, 216 kişide Covid-19 
tespit edildi. Cumartesi verilerine korona-
virüsten kaynaklı vefat yansımazken, 232 
kişi Covid-19’u yenerek sağlığına kavuş-
tu. 

TİREBOLU’DA 6 VAKA TESPİT EDİLDİ
İlçe verilerine bakıldığında ise en 

fazla vakaya Giresun (112), Bulancak 
(36), Espiye (23), Keşap (12) ve Piraziz (11) 
ilçelerinde tespit edildi. Alucra, Çamo-
luk, Doğankent ve Şebinkarahisar ilçele-
rinde yeni vaka tespit edilmezken, Ça-
nakçı’da 1, Dereli’de 6, Eynesil’de 2, Gö-
rele’de 5, Güce’de 1, Tirebolu’da 6, Yağ-
lıdere’de ise 1 vaka tespit edildi.

16’SI ENTÜBE 39 KİŞİ YOĞUN BAKIMDA
Giresun’da bugüne kadar 32 bin 9 kişi 

Covid-19’a yakalanırken bu kişilerden 
337’si hayatını kaybetti. Halen Giresun 
Prof. Dr. İlhan Özdemir Eğitim ve Araştır-
ma Hastanesi’nde 16’sı entübe 39 kişinin 
yoğun bakım servisinde tedavisi sürüyor. 
Covid-19’u hafif geçiren hastaların takip 
ve izolasyon süreçleri ise ikametgahların-
da devam ediyor.

Sağlık Bakanı Fahrettin Koca, illere 
göre 7 günlük her 100 bin kişide görülen 
yeni tip koronavirüs (Kovid-19) güncel 
vaka sayılarını açıkladı. Vaka sayısı en yük-
sek iller Samsun 508.97, Giresun 356.35, 
Sinop 309.06, Balıkesir 288.16 ve Yalova 
275.31 olarak sıralandı. Tedbirlerin yeter-
siz olduğu görülen Giresun’da vakaların 
şubat ayının ilk haftasından itibaren yük-
seldiği görülüyor.

Sağlık Sakanı Koca, Twitter hesabın-
dan yaptığı paylaşımda, 13-19 Mart'a 
ait il bazında Kovid-19 vaka sayılarına yer 
verdi. Koca, "Virüsü yok sayamayız. Onun 
normal hayatımızı elimizden almasına 
da izin vermemeliyiz. Bunu tedbirlere uya-
rak başarabiliriz" ifadelerini kullandı.

Her 100 bin kişide en çok Kovid-19 va-
kası görülen iller, Samsun, Giresun, Sinop, 
Balıkesir ve Yalova, en az vaka görülen 
iller de Şırnak, Siirt, Hakkari, Mardin ve Şan-
lıurfa olarak belirlendi.

GİRESUN’DA VAKAN HER GEÇEN GÜN 
ARTIYOR

İllere göre 7 günlük vakaların açıklan-
maya başlamasından itibaren Gire-
sun’da vaka her hafta yükseldi.

8-14 Şubat’ta 184.34 olan sayı 15-21 
Şubat’ta 217.51’e çıktı. 20-26 Şubat ara-
sında 264.71 olan vaka sayısı 27 Şubat-5 
Mart arasında da yükselerek 282.14’e 
çıktı. 6-12 Mart arasında da yükselen 
vaka oranı 296.84 olurken son hafta 
açıklanan tabloya göre de yükseliş 
devam etti. 13-19 Mart verilerine göre 
Samsun’un ardından ikinci sıraya yükse-
len Giresun’da vaka sayısı 356.35 olarak Demiryolu projesine destek!

Bölgenin doğal güzellikleri dikkate alınarak bu 
proje gerçekleştirildiği takdirde demiryolu, mevcut ka-
rayollarının sıkışıklığını azaltacak ve hava kirliliği soru-
nunu çözümüne olumlu katkıda bulunacaktır. Bölge-
de turizm sektörüne ciddi yatırımların artması da söz 
konusudur. Ayrıca ticaret yönünden taşınacak yurtiçi 
ve yurtdışı hammadde ve ticaret malzemelerinin ta-
şımacılığı ucuz ve kolaylıkla temin edilebilir ölçüde 
olacaktır. Giresun Kent Konseyi olarak bu projenin ya-
pılmasını sağlamak ve gerçekleşmesi adına takipçisi 
olacağımızı bildiririz.”

Giresun Kent Konseyi Başkanı Mürşit Gürel, “Samsun- 
Sarp Demiryolunun Karadeniz Bölgesi için ekonomik de-
ğeri çok yüksektir. Giresun Kent Konseyi olarak bu proje-
nin yapılmasını sağlamak ve gerçekleşmesi adına takip-
çisi olacağımızı bildiririz” dedi.

Gürel, yaptığı açıklamada, Samsun-Sarp Demiryolu 
Projesi ile Doğu Karadeniz bölgesindeki illerde ticaretin 
hızlanacağını ve daha fazla turist geleceğine dikkat çe-
kerek, bu projenin ticaret merkezi olmanın dışında kültü-
rel ve sosyal gelişim açısından da oldukça önemli oldu-
ğunu belirtti.

Demiryolu ile oluşturulacak bu ağın, Samsun-Sarp 
arasını birbirine bağlayacağını kaydeden Gürel, “Bölge-
ye gerek demiryolu gerekse hızlı tren yolu taşımacılığı 
başta istihdam olmak üzere ekonomik sorunların çözü-
münde önemli bir ivme kazandıracaktır. Bu durum, tüm 
Türkiye açısından daha dengeli bir şehirleşme, daha 
dengeli bir yatırım dağılımı, daha kaliteli yaşam olanak-
ları ve sosyal adalet açısından daha dengeli bir toplum 
yaratacaktır” ifadesinde bulundu.

Gürel, Samsun-Sarp Demiryolunun Karadeniz Bölgesi 
için ekonomik değerinin çok yüksek olduğunu ve bu pro-
jenin gerçekleşmesi adına takipçisi olacaklarına işaret 
ederek, şunları dile getirdi:

“Bunun en önemli nedeni ise yatırım olanaklarının dar 
ve dolayısıyla istihdam imkanlarının kısıtlı olmasıdır. Proje, 
bölgemize gerek yük taşımacılığı gerekse hızlı tren yolcu 
taşımacılığı olmak üzere ekonomik, sosyal ve çevresel 
sorunların çözümünde önemli bir katkı sağlayacaktır.

CHP’den, İstanbul 
Sözleşmesi tepkisi

marcılara ve tecavüzcülere adeta ödül 
niteliğindedir. Şurası iyi bilinsin ki; biz; 
daima eşitlik ve adaletin yılmaz savunu-
cusu olacağız. Kadınlarımızla yan yana, 
kol kola ve omuz omuza yürümeye 
devam edeceğiz. Yine bilinsin ki; bir 
gece yarısı kararı ile 42 milyon kadının 
hakkının-hukukunun gasp edilmesine 
asla sessiz kalmayacağız. 

Gece yarısı operasyonuyla gasp edi-
len haklarımızı; yeniden söke söke alaca-
ğız. Çünkü biz; korkmuyoruz, yılmıyoruz ve 
itaat etmiyoruz.”

Öte yandan, Türkiye’nin her yerinde 
söz konusu sözleşmenin kaldırılması kara-
rına tepkiler çığ gibi büyürken, sivil toplum 
örgütleri sokaklara döküldü. Özellikle ka-
dınların katıldığı eylemlerde, “Tek bir ka-
rarla bu haktan vazgeçmeyeceğiz” slo-
ganları atıldı.

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Tirebolu 
İlçe Başkanlığı, kadınların yaşam sigortası 
olan İstanbul Sözleşmesi’nin, kaldırılması-
na tepki göstererek, bir açıklamada bu-
lundu.

CHP İlçe Başkanı Fatma İyice Öztürk, 
hazırladıkları dövizler eşliğinde parti bina-
sında kamuoyuna şu açıklamayı yaptı:

“2021 yılında ilk imzacısı olduğumuz, 
kısa adıyla İstanbul Sözleşmesi olarak bili-
nen bu sözleşme, tek kişinin kararı ile fes-
hedilmiştir. Kadına karşı şiddet, ev içi şid-
det ve toplumsal cinsiyete dayalı şidde-
te ilişkin en kapsamlı tanımlamaların ya-
pıldığı İstanbul Sözleşmesi, 24 Kasım 
2011’de TBMM’de 247 vekilden 246’sının 
kabul oyu ile onaylanmış; fakat günü-
müzde Meclis iradesi yok sayılarak kaldı-
rılmıştır. Bu bağlamda İstanbul Sözleşme-
si’nin kaldırılması; kadın katillerine, istis-

Çanakkale 
ruhu yad 

edildi
18 Mart Şehitler Günü ve Çanakkale Deniz Zaferi’nin 

106’ncı yıldönümü nedeniyle, her yerde olduğu gibi, Tire-
bolu’da da çeşitli etkinlikler düzenlendi.

Atatürk Anıtı’na çelenk konulmasıyla başlayan etkinlikle-
re, Dumlupınar İlkokulu Salonunda icra edilen programla 
devam edildi. Etkinliklerde, Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi 
Müdürü Haluk Keskin tarafından günün anlam ve önemini 
belirten konuşma yapıldı. (Devamı 2'de)

Belediyelere 
TKDK’dan 

hibe desteği
Tarım ve Kırsal Kalkınmayı Destekleme Kurumu 

(TKDK) Giresun İl Koordinatörü Emin Serdar Kurşun, “Ku-
rulacak şirketler belediyenin TKDK hibelerinden des-
tek alması için uygun olacaktır. Belediye TKDK des-
teklerinden kendisine uygun olabilecek tüm yatırım-
ları kısaca belediye kontrolünde bir dernek, bu der-
neğin kuracağı bir şirket formülüyle gerçekleştirebilir” 
dedi. (Devamı 2'de)
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 Çanakkale ruhu yad edildi 
(Baştarafı 1'de)
Öğrencilerin Çanakkale Zaferiyle ilgili şiir-

lerini okumasını müteakip sinevizyon gösteri-
mi sunuldu. Büyük beğeniyle izlenen gösteri-
min ardından anılara geçildi ve Çanakkale 
ruhu bir kez daha yad edildi.

Pandemi nedeniyle daha önceki bay-
ram ve özel günlerde ilçedeki okullar arasın-
da yapılan yarışmalarda dereceye giren öğ-
rencilere İlçe Kaymakamı Gün tarafından 
ödüller verildi. Bu arada, ilçede ortaokul öğ-
rencileri arasında düzenlenen Çanakkale 
Zaferi ve Şehitler Günü ile ilgili şiir ve kompo-
zisyon yarışmasında birinci olan öğrenciler 
ödüllendirildi. Her iki dalda da birinci olan Ko-
vanpınar Köyü Ortaokulu öğrencileri Ali Efe 
Sakal ve Melisa Sezgin, ödüllerini Kayma-
kam Gün’den aldılar. Şiir ve kompozisyonda 
ilçe birincisi olan Kovanpınarlı öğrencilerin 
bu başarısı ayakta alkışlandı.(Baştarafı 1'de)

Kurşun, Belediye ortaklığında yapılabilecek muhte-
mel direkt yatırımlar ve belediyelerin TKDK projelerine do-
laylı destekleri hakkında açıklamalarda bulundu.

TKDK’nın yatırım muhataplarının gerçek kişiler ve şir-
ketler olduğunu belediyelerin bu hibelerden yararlana-
madığını aktaran Kurşun, şirket uygulamasıyla belediye-
lere de hibe verilebileceğini belirtti.

Kurşun, belediye başkanlarının kendi kontrollerinde 
ister kendilerinin başkan olduğu, ister başkan ve dernek 
kurucularının belediye personelinden oluştuğu, beledi-
yenin kendi bölgesinde olmasını istediği yatırımlar konu-
sunda faaliyet gösteren sivil bir dernek kurmasıyla TKDK 
hibelerinden destek almasının uygun olacağını kaydet-
ti.

“Belediye TKDK desteklerinden kendisine uygun ola-
bilecek tüm yatırımları kısaca belediye kontrolünde bir 
dernek, bu derneğin kuracağı bir şirket formülüyle ger-
çekleştirebilir” diyen Kurşun, “Yapılacak yatırımlar tarım-
sal ürünlerin işlenmesi ve pazarlanması, kırsal turizm ya-
tırımları, yenilenebilir enerji yatırımları başta olmak üzere 
diğer tüm TKDK destekleri için uygun zemin hazırlaya-
caktır” ifadesinde bulundu.

Süt ve süt ürünlerine yönelik yatırımlar, büyükbaş kü-
çükbaş kanatlı kesimhaneleri, su ürünleri işleme yatırım-
ları, soğuk hava depoları, meyve-sebze işlemeye yöne-
lik yatırımların (kurutma, kavurma-paketleme, öğütme, 
bitki çayları, donmuş gıda) belediye ortaklığında der-
nek şirketlerinin yatırımları şeklinde olabileceğini belirten 
İl Koordinatörü Kurşun, belediyelerin peyzaj çalışmaları 
için kullandığı süs bitkilerinin üretimine yönelik seraların 
da IPARD hibe fonlarından desteklendiğini söyledi.

Kurşun, desteklerin 500 bin ile 3 milyon Avro yatırım tu-
tarları arasında olduğunu ve yüzde 40-55 oranında 
hibe ile verildiğini dile getirerek, şöyle devam etti:

“Zanaatkarlık kapsamında taş işleme, ahşap atölye-
leri, metal atölyeleri, tekstil/dokuma atölyeleri, kırsal tu-
rizm kapsamında konaklama tesisleri, yeme içme tesis-
leri, çevre düzenlemesi, seyir terasları ve yöresel ürün 
imalat tesisleri de belediyelerimizin yüzde 25 hisselerine 
ortak olduğu dernek şirketleri marifetiyle direkt faydala-
nabileceği sektörler arasında yer almaktadır” bilgisini 
veren Kurşun, ayrıca şunları aktardı:

“Mülkiyeti belediyelere ait arazilerde, Milli Emlak’tan 
kiralanan hazine arazilerinde, orman ve milli parklardan 
kiralanan mesire arazilerinde belediye alt kiracılık yönte-
miyle yatırımcılara bu arazileri kiralamak suretiyle; planlı 
kırsal turizm bölgeleri, planlı sera bölgeleri, planlı hay-
vancılık bölgeleri, planlı mantar çadır bölgeleri oluşturu-
labilir.

Ürün özelinde ihtisaslaşmış küçük sanayi tesisleri ör-
neğinde olduğu gibi, içinde ilgili yatırım parsellerin bu-
lunduğu ahşap işleri tesisleri adası, taş işleri tesisleri 
adası, metal işleri tesisleri adası, tekstil/dokuma tesisleri 
adası, tıbbi aromatik bitkiler planlı üretim sahaları gibi 
planlı alanlarda yatırım parselleri ve yöresel gıda ürünle-
ri satış yeri parselleri oluşturmak suretiyle TKDK projelerine 
dolaylı destek verilebilecek.

Genelde belediyelerimizin ihtiyacı olan metal atöl-
yeleri, ahşap atölyeleri ve doğal taş atölyeleri dernek şir-
ketleri yöntemiyle rahatlıkla belediyelerimize kazandırı-
labilir ki bu atölyeler CNC dahil çok ciddi makine alet 
ekipmanları ve inşaat donanımlarını içermektedir. Ayrı-
ca belediyelerimiz TKDK desteklerini kendi alanları için-
de bulunan tarihi eserlerin restorasyonunda da kullana-
bilirler. Hem kurdukları dernek şirketiyle hem de tarihi 
eserlerin hissedarlarından alt kiracılık hakkını alarak 10 yıl-
dan fazla kiraladıkları tarihi eserleri, restorasyonu yapıla-
cak yatırım binası için alt kiracıya kiralayarak TKDK’nın ta-
rihi eserlerin restorasyonundaki desteğini dolaylı yönden 
temin edebilirler. Bahsetmiş olduğumuz bu konudaki iki 
örneğimiz Tirebolu’da bir tarihi eser restorasyon projesi 
ve Bulancak’ta A tipi mesire alanındaki kırsal turizm pro-
jemizdir.”

Belediyelere 
TKDK’dan 

hibe desteği

 Giresun Üniversitesi 15’inci yılını kutluyor 

yız” dedi.
Can, yaptığı açıklamada, 17 

Mart 2006 tarihinde eğitim öğre-
tim seferine çıkan Giresun Üniver-
sitesi'nin 15 yılını geride bıraktığını 
belirterek, insan odaklı yaklaşımla 
yürüyen bir üniversite olmak iste-
diklerini kaydetti.

Üniversitenin, yaklaşık 26 bin 
öğrenci ve 1750 akademik ve 
idari personel, 13 fakülte, 3 ensti-
tü, 5 yüksekokul, bir devlet konser-
vatuarı, 13 meslek yüksekokulu, 

Giresun Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Yılmaz Can, “Kuzeyin Par-
layan Yıldızı adlı yeni sloganıyla, 
ulusal ve uluslararası bilimsel, sos-
yal ve kültürel etkinliklerde söz sa-
hibi, yenilikçi, yaratıcı, çözüm 
odaklı ve paylaşımcı, hakkaniyet 
ve liyakat prensiplerine bağlı, çev-
resine duyarlı, toplumsal yararlılık 
prensibiyle hareket eden, katılım-
cı, hukuki ve etik değerlere bağlı, 
kalite ve verimlilik esasına göre yol 
alan bir üniversite olmaya kararlı-

21 uygulama ve araştırma mer-
kezi ile büyük bir eğitim öğretim ku-
rumuna dönüştüğünü ifade 
eden Can, merkezde ve ilçeler-
de konumlanmış fakülte, yükse-
kokul ve meslek yüksekokulların-
da 171 önlisans, 99 lisans, 44 yük-
sek lisans, 10 doktora olmak 
üzere 324 program ile eğitim öğ-
retim faaliyetlerine devam ettikle-
rini aktardı.

Can, üniversitede hem fiziki alt-
yapı, hem de nitelik açısından ge-
liştirme noktasında gece gündüz 
demeden çalıştıklarını dile getire-
rek, “Her geçen yıl anlamlı bir iler-
leme, yükseliş sağlayabilmek 
adına çaba harcamakta, eği-
tim-öğretim alanında yaşanan 
tüm müspet değişimleri yakından 
takip ederek uygulamaktayız. Ha-
yatta karşılığı olan ve tercih edilen 
yeni bölüm ve programlar kur-
maktayız” ifadesinde bulundu.

“Rekabet gücümüzü artıracak 
her türlü fiziksel ortamın sağlan-
ması yolunda şehrimizin ileri ge-
lenleriyle birlikte el birliği ve gönül 
birliği ile eksikliklerimizi hızla gideri-
yoruz” diyen Can, şunları belirtti:

“15’inci yaşına erişen üniversi-
temiz, fiziki yeterlilik, altyapı, kü-
tüphane ve laboratuvar imkânla-
rı, akademik performans ve ba-
şarı ile tercih edilirlik gibi pek çok 
açıdan kendisi ile aynı dönemde 
kurulmuş, hatta kendisinden çok 
daha önceleri kurulmuş birçok 
üniversiteyi geride bırakmış du-
rumdadır. Her yıl bir öncekinden 
daha iyi bir noktaya gidiyoruz. 
Sonraki yılın bu yıldan çok daha iyi 
olması için ekip olarak tüm gücü-
müzle çalışmaya devam ediyo-
ruz.

Rekabet gücümüzü artıracak 
her türlü fiziksel ortamın sağlan-
ması yolunda şehrimizin ileri ge-
lenleriyle birlikte el birliği ve gönül 
birliği ile eksikliklerimizi hızla gideri-
yoruz.

Ne üniversitemizin ne de ülke-
mizin boşa harcayacak zamanı 
yoktur. Her atılan adım bir boşlu-
ğu doldurmalı, her söz hayırsa söy-
lenmelidir. ‘Ayinesi iştir kişinin, lafa 
bakılmaz’ düsturuyla üniversite-
mize, ülkemize ve tüm dünyadaki 
gönül coğrafyamıza sunacak bir 
değer üretmek zorundayız.”

Mevsimlik işçilerin sorunları Meclis gündeminde
İşgücü talebi ve arzı, Türki-

ye’de tarım alanında yaşanan 
temel problemlerden birisi oldu-
ğuna dikkat çeken Tığlı, “Mev-
simlik tarım işçilerinin en büyük sı-
kıntıları diye ifade edeceğimiz 
üst başlıklara baktığımızda karşı-
mıza taşıma, barınma, sağlık, te-
mizlik, eğitim, sosyal güvenlik 
gibi olumsuz yaşam şartları ve 
çalışma ortamları çıkmaktadır” 
dedi.

Tığlı, “Yaşanan problemlerin 
çözümü için her ne kadar yasal 
düzenlemeler yapılsa ve işçilerin 
hakları güvence altına alınmaya 
çalışılsa da gelinen nokta da 
problemlerin çözümü için tat-
min edici gerçekçi sonuçlar üre-
tilemediği de çok net bir şekilde 
görülmektedir. Konu araştırılma-
dan tarım işçilerinin sorunları in-
celenmeden ve çözüm önerileri 
üzerine ortak bir çalışma yapıl-
madan tarım işlerinin sorunları 
çözülmez. Söz konusu olumsuz-
luklar, bu olgunun önemli bir par-
çası olup göz ardı edileme-
yecek kadar önem arz etmekte-

TBMM Başkalık Divanı Üyesi ve 
Cumhuriyet Halk Partisi Giresun 
Milletvekili Necati Tığlı, mevsimlik 
tarım işçilerin sorunlarını Meclis 
gündemine taşıdı.

Tığlı, ülkemizde her yıl binler-
ce tarım işçisinin başta Doğu ve 
Güneydoğu Anadolu Bölgesi 
olmak üzere ekim, dikim, çapa 
ve hasat dönemlerinde oluşan 
iş gücü talebini karşılamak için 
Ege, İç Anadolu, Karadeniz’e ge-
zici mevsimlik ya da geçici mev-
simlik tarım işçileri olarak göç et-
tiğini anımsattı.

dir” diyerek, Türkiye Büyük Millet 
Meclisi Başkanlığı’na verdiği di-
lekçe ile meclis çatısı altında 
araştırma komisyonu kurulmasını 
talep etti.

Milletvekili Tığlı, mevsimlik işçi-
lerin sorunlarının araştırılmasıyla il-
gili verdiği dilekçede şu konulara 
dikkat çekti:

“Mevsimlik işçilerin çalışma 
yerlerine ulaşımında yaşanan 
zorluklar, uygun olmayan yerler-
de ve çadırlarda kalmak zorun-
da olmak, herhangi bir sosyal gü-
venlik kurumuna kayıtlı olmadan 
yaşam mücadelesi vermek, işçi 
çocuklarının ya okula gitmemesi 
ya da çalışma dönemlerinde 
devamsızlık yapmaları, başta ka-
dınlar ve çocuklar olmak üzere 
çalışma ve barınma şartların-
dan kaynaklı sağlık problemleri 
ve bulaşıcı hastalıklar ile birlikte 
temiz su, tuvalet ve kanalizasyon 
sistemlerinin olmayışı, yeterli ve 
sağlıklı beslenme koşullarına ula-
şılamaması, besin ve gıda mad-
delerine ulaşılamaması yaşa-
nan zorluklardan sadece bazıla-

rıdır.Mevsimlik ya da gezici tarım 
işçilerinin içinde bulundukları 
olumsuzlukları gidermek ve 
daha iyi şartlarda çalışmalarını 
sağlamak amacıyla tedbirlerin 
alınması, yeni düzenlemelerin 
yapılması ve bunlara yol açan 
olumsuzlukların nedenlerinin tes-
pit edilebilmesi ve buna yönelik 
gerekli tedbirlerin alınması için 
Anayasa’nın 98’nci, İç Tüzüğün 
104’ncü ve 105’nci maddeleri 
gereğince Meclis Araştırması Ko-
misyonu kurulmasını arz ve talep 
ederiz.”
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 Çayda 'aşırı gübreleme' tehlikesi 
rağın nemli olduğu zamanda uygu-
lanmalıdır. Aşırı yağışlı ve soğuk dö-
nemlerde gübre uygulaması yapıl-
mamalıdır. Gübrenin tek seferde 
değil, bölünerek birkaç seferde uygu-
lanmasına dikkat edilmelidir.”

Çay ihtisas üniversi tesi olan 
RTEÜ'nün üreticilere her aşamada yar-
dımcı olmak için çalışmalar yaptığını 
söyleyen Doç. Dr. Yazıcı amaçlarının 
daha verimli ve kaliteli çay üretilmesi, 
daha fazla gelir elde edilmesi ve top-
rak yapısının korunarak sürdürülebilir 
çay tarımının sağlanması olduğunu 
sözlerine ekledi.

'GÜBRE KULLANIMI KONTROL ALTINA 
ALINMALI’

Çay Üreticileri Dayanışma Derneği 
(ÇAYÜDAD) Başkanı Mustafa Mavi de 
gübre kullanımının kontrol altına alın-
ması gerektiğini söyledi. Mavi, "Kimya-
sal gübre tamamen bizi işgal etmiş du-
rumda, artık insanların istediği gibi bu 
gübreye ulaşmaması lazım. Üreticiler 
toprağını tanımadan rastgele gübre 
kullanıyor. 

Toprağın ihtiyacı olmayan gübre 
kullanıldığında da ürün kaybına 
sebep oluyor. Bilinçsiz ve hoyratça bir 
gübreleme var.

 Topraklarımızda verim düştü, 
gübre vermeden ürün alınamıyor, top-
rak bağımlı hale geldi. Hayvansal güb-
relerle, organik gübreler ile geçişi yap-
malıyız” dedi.

lerini tavsiye ediyoruz. Bu analizlerden 
sonra hangi gübrenin hangi dozda uy-
gulanması gerekiyorsa ona göre bi-
linçli gübreleme yapılması çay bah-
çelerimizde verim ve kaliteyi arttıra-
caktır. Ayrıca bazen ne kadar çok 
gübre verirsem o kadar çok verim alı-
rım düşüncesi olabiliyor. Fazla gübre, 
fazla verim demek değildir. Fazla ve 
bilinçsiz gübreleme, verim ve kalite 
kaybı ile topraklarımızın kirlenmesine 
neden olur. Bu yüzden fazla gübrele-
meden kaçınmalıyız” diye konuştu.

'BİLİNÇSİZ GÜBRELEME TOPRAK 
PH'SINI DÜŞÜRDÜ'

Karadeniz Bölgesi'nde özellikle top-
rak analiz sonuçları dikkate alınma-
dan bilinçsiz gübreleme yapılması ve 
bölgenin aşırı yağışlı olması nedeniyle 
yıkanmanın fazla olduğunu ifade 
eden Doç. Dr. Keziban Yazıcı, şunları 
söyledi:

"Bu durum toprak PH'sinin ideal de-
ğerlerin altına düşmesine sebep ol-
muştur. Bu nedenle toprak PH'sini dü-
zenleyebilecek özelliklere sahip orga-
nik gübreler veya dolomit, tarım kireci 
gibi toprak düzenleyiciler toprak ana-
liz sonuçlarına göre uygun miktarlarda 
gübre programına ilave edilmelidir. 
Ayrıca çay topraklarımızın organik 
madde ihtiyacını karşılamak için çay-
lıklara dekara 3-4 ton hesabıyla 3-4 
yılda bir çiftlik gübresi verilmelidir. Güb-
reler, çayın büyüme döneminde, top-

oğu Karadeniz Bölgesi'nde 

Dtarımda azot içerikli kom-
poze gübrelerin aşırı kullanı-

mıyla asitleşen toprak verimsizleşti, 
meyve ve sebzelerde ürün kaybı ya-
şanmaya başlandı. Recep Tayyip Er-
doğan Üniversitesi (RTEÜ) Çay ve Çay 
Ürünleri Uygulama ve Araştırma Mer-
kezi Müdürü Doç. Dr. Keziban Yazıcı, 
"Fazla gübre, fazla verim demek de-
ğildir. Fazla ve bilinçsiz gübreleme 
verim ve kalite kaybı ile topraklarımızın 
kirlenmesine neden olur” dedi.

Doğu Karadeniz'deki Rize, Trabzon, 

Artvin ve Giresun illerinde, 830 bin 
dekar alanda 1 milyon üretici aile ta-
rafından yapılan çay tarımında azot 
içerikli kompoze gübreler kullanılıyor. 
Daha fazla verim almak için aşırı kulla-
nılması sonucu asitleşen toprak yapısı 
verimsizleşmeye başladı. 

PH değeri düşen toprak kalitesini 
kaybediyor, bitkinin topraktan gübreyi 
alma özelliği yok oluyor. Bölgede son 
yıllarda verimsizleşen topraklar nede-
niyle bazı sebze ve meyveler yetişme-
meye başladı.

'TOPRAK ANALİZİ YAPILMALI’

RTEÜ Çay ve Çay Ürünleri Uygula-
ma ve Araştırma Merkezi Müdürü Doç. 
Dr. Keziban Yazıcı, çay tarımının sürdü-
rülebilirliğinin sağlanması, çayın ihti-
yaç duyduğu besin elementlerinin 
ideal seviyeye getirilmesi, toprak yapı-
sının korunması, kaliteli sürgün, sağlıklı 
yaş çay yaprağı ve yüksek verim ala-
bilmek için gübrelemenin önemli ol-
duğuna dikkat çekti.

Çay bahçelerinde gübreleme 
yapmadan önce üreticilerin toprak 
analizlerini yaptırması gerektiğini kay-
deden Yazıcı, "Çünkü farklı çay bah-
çelerinin ihtiyaç duyacağı gübre cins 
ve miktarları da farklı olacaktır. Örne-
ğin 100 metre rakımlı taban bir arazi-
nin toprak yapısı ile 600 metre rakımlı 
eğimli bir arazinin toprak yapısı veya 
besin maddesi ihtiyacı aynı değildir. 
Bu nedenle bu topraklara vereceği-
miz gübre miktarları da farklı olacaktır. 
Bunu belirlemenin en iyi yolu da top-
rak analizlerinden geçmektedir. Böy-
lece toprağa ihtiyaç duyduğu gübre-
yi ihtiyaç duyduğu oranda vermiş olu-
ruz” dedi.

'FAZLA GÜBRE FAZLA VERİM DEMEK 
DEĞİLDİR’

Bilinçsizce yapılan fazla gübrele-
menin maddi kayıplara, toprakların kir-
lenmesine ve kalite kayıplarına neden 
olacağını belirten Doç. Dr. Keziban Ya-
zıcı, "Tüm bu nedenlerden dolayı, üre-
ticilerimize topraklarını analiz ettirme-

Koronavirüs
 tedbirlerine 

denetim
İçişleri Bakanlığı’nın, yeni normalleşme kapsamın-

da yurt genelinde başlattığı “Dinamik Denetim Süre-
ci”, Tirebolu’da da hızlı bir tempoda sürüyor.

Valilik kanalıyla Kaymakamlıklara gönderilen ilgili 
genelgenin ardından Tirebolu’da yetkililer nezaretinde 
sürdürülen denetimlere, kolluk kuvvetlerinin yanı sıra 
diğer kamu kurum ve kuruluşlarının amirleri de destek 
veriyor. Her yerde olduğu gibi, ilçede de bu denetim-
lerin sıkı bir şekilde devam edeceği ifade edilirken, de-
netim elemanı sayısı da arttırılıyor. Ayrıca, denetimler-
de şehir içi mobeselerden de istifade ediliyor.

Tirebolu’da Dinamik Denetim Süreci kapsamında, 
tüm vatandaşların yanı sıra bakkal ve kasaplarla çarşı-
pazar esnafı da denetlenirken; herkesin maske, sosyal 
mesafe ve hijyen kurallarına harfiyen uymaları isteni-
yor.

Alınan kural ve tedbirlere uymanın her zamankin-
den daha önemli olduğuna dikkat çeken yetkililer, il-
çedeki tüm vatandaşları Kovit-19 ile mücadeleye des-
tek vermeye davet ettiklerini yineleyerek, “Test sayımı-
za ve pozitif vaka sayılarımıza baktığımızda, çok şükür 
yükseliş yok. Son günlerde vaka sayılarımız yapay bir 
seyir izliyor. Bundan sonra inşallah tedbirleri sıklaştırarak 
yukarıya doğru değil, aşağıya doğru seyir bekliyoruz. 
Bu mücadeleyi hep birlikte başaracağız” dediler.

 Sakarya
 İlkokulu’ndan
 doğa projesi 

irebolu Sakarya İlkokulu, e-twinnig projesi kap-

Tsamında başlattığı logo çalışmalarını ta-
mamlarken; bu projeyle öğrencilerin farklı eği-

tim ortamlarına katılım sağlamasını amaçlıyor.
Sakarya İlkokulu’nda Sınıf Öğretmeni Altay Oda-

baş ve öğrencilerin ortağı olduğu e-twinnig projesi 
kapsamında yapılan çalışmalara “Doğada Varım” 
adı verilirken; pandemi nedeniyle evde vakit geçir-
mek zorunda kalan öğrencilerin öğrenme ortamlarını 
zenginleştirmek için yola çıkıldı. Milli Eğitim Bakanlı-
ğı’nın 2023 Strateji Belgesi hedefleri doğrultusunda 
söz konusu projeyle çocukların doğal ortamı algıla-
ması ve sınıfta yapacağı etkinlikleri doğada da yapa-
bileceklerinin farkına varması sağlanacak. Ayrıca, do-
ğaya zarar veren maddelerle ilgili çalışmalarla bilgi 
paylaşımı da yapılacak.

Okul Müdürü Zihni Yılmaz, 21’inci yüzyıl becerileri-
ne sahip öğrenciler yetiştirmeyi amaçlayan söz konu-
su proje ile öğrencilerin web araçlarını da öğrenerek, 
öğrendiklerini uygulama fırsatı yakalayacaklarını be-
lirtip, bu projeyi paylaşımcı okullarla birlikte yürütecek-
lerini söyledi.

İlçe İnsan Hakları 
Komisyonu oluşturuldu

günlerde bir araya gelerek, çalışma 
esasları hakkında bilgi alış-verişinde bu-
lunacaklar.

Tirebolu’da 2021 yılı İnsan Hakları Ko-
misyonu, İlçe Kaymakamı Cevat Gün 
başkanlığında şu üyelerden oluştu:

Burhan Takır (Belediye Başkanı), Murat 
Arslan (İl Genel Meclisi Üyesi), Yaşar Dik-
men (Ak Parti İlçe Başkanı), Fatma İyice 
(CHP İlçe Başkanı), Durmuş Ahmet 
Memiş (MHP İlçe Başkanı), Erdinç Bektaş 
(İYİ Parti İlçe Başkanı), Dr. Ayten Erdoğan 
Ordu (İlçe Sağlık Müdürü), Cem Feridu-
noğlu (İletişim Fakültesi Dekan Yardımcı-
sı), Avukat Emine Cebeci (Tirebolu MYO), 
Hüseyin Meşe (İlçe Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası Başkanı), Nazmi Gedik (İlçe Muh-
tarlar Derneği Başkanı), Bahri Köksal (İlçe 
ADD Başkanı), Bilge İnanç (Dumlupınar 
İlkokulu Okul Aile Birliği Başkanı) ve Mah-
mut Bora (Tirebolu Ekspres Haber Sitesi 
Sorumlusu).

İnsan Hakları Kurulları, 23 Kasım 2003 
tarihli ve 25298 sayılı Resmi Gazete’de 
yayımlanan yönetmeliğe göre kurul-
makta olup; kuruluş, görev ve çalışma 
esasları söz konusu yönetmelikte yer al-
maktadır.

Tirebolu’da 2021 yılı içinde görev ya-
pacak olan İlçe İnsan Hakları Komisyonu 
oluşturuldu ve komisyona giren isimler 
belli oldu. İlçe Kaymakamı Cevat Gün 
başkanlığında oluşturulan komisyonda 
görev alacak isimlere gerekli duyuru ya-
pılırken, komisyon üyeleri önümüzdeki 

Tirebolulu eczacı, Covid-19’a yenik düştü!
Aslen Tirebolulu olup, uzun 

yıllardır Giresun’da eczacılık 
yapan Gedikkaya Eczanesi sa-
hibi ve sorumlusu Ahmet 
Hamdi Arslanoğlu, bir süre 
önce yakalandığı Covid-19’a 
yenik düşerek, hayatını kaybet-
ti.

Ahmet Hamdi Arslanoğ-
lu’nun, koronavirüsten hayatını 
kaybetmesi; ailesi, sevenleri ve 
sağlık camiasında büyük üzün-
tü yaratırken cenazesi Tirebo-
lu’da Kurucakale Mezarlığında 
toprağa verildi.



Sayfa 4 YEŞİL ÇOTANAK GAZETESİ    23 Mart 2021

 Vali Ünlü’den şehit ailesi ve gazilere ziyaret 

Mardin’in Nusaybin İlçesi'ne bağlı Koruköy 
Mahallesi'nde, 17 Şubat 2017 tarihinde bölücü 
terör örgütü mensupları ile girdiği çatışmada ya-
ralanarak gazi olan Özel Harekât Polisi Yavuz 
Gündoğdu’yu da Teyyaredüzü Mahallesindeki 
evinde ziyaret ederek, halını ve hatırını soran Vali 
Ünlü, “Aziz şehitlerimiz ve Yavuz Gündoğdu gibi 
kahraman gazilerimiz sayesinde bizler bu vatan 
topraklarında barış ve huzur içerisinde yaşıyoruz. 
Polis Özel Harekât Gazimiz Yavuz Gündoğdu'yu 
ziyaret ettik. Vatan ve bayrak sevdasını canı pa-
hasına gösteren kahraman gazimize ve değerli 
ailesine şükranlarımızı sunuyoruz. Rabbim milleti-
miz için ölümü göze alan tüm yiğitlerimizden razı 
olsun” paylaşımında bulundu.

Böylesine anlamlı ve önemli bir günde kendi-
sine gerçekleştirilen ziyaretten son derece mem-
nun kaldığını ve duygulandığını ifade eden Gazi 
Gündoğdu, Vali Ünlü’ye teşekkür etti.

detini nail eylesin” ifadelerini kullandı.
Vali Ünlü, daha sonra ise Tunceli’nde 21 Hazi-

ran 1997 tarihinde bölücü terör örgüt mensupla-
rı ile girilen silahlı çatışmada şehit olan Piyade Er 
Serkan Yılmaz’ın Gedikkkaya Mahallesinde ya-
şayan ailesini ziyaret etti.

Şehidin annesi ile bir süre sohbet eden Vali 
Ünlü, yaptığı paylaşımda, “Onlara ne yapsak az, 
Tunceli'de 1997 yılında bölücü terör örgütü men-
suplarıyla çıkan çatışmada şehadete eren Piya-
de Er Serkan Yılmaz'ın kıymetli ailesini ziyaret ettik, 
hâl ve hatıralarını sorduk, hayır dualarını istedik. 
Aziz şehidimizin mekânı cennet olsun, emanet-
leri baş tacımızdır” diyerek, şehitlerin ailelerinin 
kendilerine emanet olduğunu ve onların her 
zaman yanında olacaklarını ifade etti.

Vali Ünlü son olarak, eşi Sema Ünlü ile birlikte, 
Gazi Polis Memuru Yavuz Gündoğdu’yu evinde zi-
yaret etti.

iresun Valisi Enver Ünlü, “Aziz şehitleri-

Gmizin mekanları cennet olsun, ema-
netleri baş tacımızdır. Rabbim mille-

timiz için ölümü göze alan tüm yiğitlerimizden 
razı olsun” dedi.

Vali Ünlü, 18 Mart Şehitleri Anma Günü ve Ça-
nakkale Deniz Zaferi’nin 106’ncı yıldönümü et-
kinlikleri kapsamında şehit aileleri ile gazi ziyaret-
lerinde bulunup, dert ve sıkıntılarını dinledi.

Tunceli’nin Ovacık ilçesinde 13 Nisan 1997 
tarihinde bölücü terör örgütü mensuplarınca gi-

rilen silahlı çatışmada şehit olan Piyade Er Ersin 
Cebeci’nin Aksu mahallesinde yaşayan ailesini, 
eşi Sema Ünlü ile birlikte ziyaret eden Vali Ünlü, 
şehidin ailesi ile bir süre sohbet ederek başsağlı-
ğı dileklerinde bulundu.

Şehitlerin ailelerinin kendilerine emanet ol-
duğunu ve onların her zaman yanında olacak-
larını ifade eden Vali Ünlü, yaptığı paylaşımda, 
“1997'nin ilkbaharında Tunceli/Ovacık'ta şehit 
düşen Piyade Er Ersin Cebeci'nin vakur duruşlu, 
güzel yürekli ailesiyle birlikteydik. Rabbim şeha-

İş dünyasından çağrı!
“Birlikte başarabiliriz”

lilik tarafından uygulamaya konulan HES 
kodu uygulamasına uyulduğunun göz-
lemlendiğini belirtti.

Giresun’da sağlıklı yaşama emin 
adımlarla gidebilmek, aşıların yapılması 
ve vakaların kontrolü için Giresun Ticaret 
ve Sanayi Odası ile Giresun Ticaret Bor-
sası işbirliğinde filyasyon ekiplerinin kulla-
nımına 4 aylık süre için yaklaşık 20 adet 
araç tedarik edildiğini aktaran Çakırme-
likoğlu, şu çağrıda bulundu:

“Sayın Valimiz Enver Ünlü başkanlı-
ğında merkez ve ilçe belediye başkan-
larımız, sivil toplum kuruluşlarımız ile birlik-
te ilimiz genelinde basılı afişler ve sosyal 
medya kanalıyla halkımızı maske, me-
safe ve hijyen kuralları hakkında uyar-
maya ve farkındalık oluşturmaya 
devam ediyoruz. Yapılan tüm bu çalış-
maların daha hızlı sonuç verebilmesi 
için tüm halkımızı Covid-19 ile mücade-
lede daha duyarlı olmaya davet ediyo-
ruz.”

Giresun Ticaret ve Sanayi Odası Yö-
netim Kurulu Başkanı Hasan Çakırmeli-
koğlu, “Tüm halkımızı, toplum sağlığı 
adına yapılan çalışmalara destek ol-
maya ve kurallara uymaya davet edi-
yorum” dedi.

Çakırmelikoğlu, yaptığı açıklamada, 
Covid-19 ile mücadele kapsamında 
yaptıkları firma ziyaretlerinde; iş yerlerinin 
ağırlıklı olarak kurallara uyduğunu ve Va-

Kuru çaya yüzde 10 zam
Çay Kur Genel Müdürlüğü, bölgede-

ki fabrika reyonlarında satılan kuru çaya 
yüzde 10 oranında zam yapıldığını ve 
yeni fiyatların mart ayının ikinci haftasın-
dan itibaren geçerli olduğunu duyurdu.

Çay-Kur Genel Müdürlüğü, kuru 
çaya son iki yıldır zam yapılmadığını be-
lirterek, “Son 4 yıldır kuru çaya üretim ve 
girdi maliyetlerini karşılayacak şekilde 
yapılmayan zamlar nedeniyle zorda 
kalan özel sektöre ait çay firmaları, bu 
maliyetleri karşılamak için yaş çay fiyatı-
nı, zaman zaman Çay-Kur yaş çay fiya-
tının yüzde 15 ile yüzde 20 altına çeki-
yordu. Bu nedenle çay üreticisi de özel 
sektöre düşük fiyatlarda yaş çay satıyor-
du” şeklinde değerlendirmede bulu-
nup, yüzde 10’luk kuru çay zammının 
son 4 yılda yapılan 3’üncü zam olduğu-
nun altını çizdi.

 En başarılı üniversiteler arasında 

Giresun Üniversitesi’nin URAP'ın yaptığı araştırmada, 
2020 yılı içinde dünya üniversitelerinin akademik başarıları-
nı ölçen ve sıralayan verileri tüm dünyada kabul gören 11 
ölçme ve değerlendirme kurumunun sonuçlarına göre, 
üniversitenin bu yıl içinde 3 kurumun sıralamasına girmeye 
başardığı bildirildi.

Rektörlükten yapılan açıklamada, 2020 yılı içinde 
dünya üniversitelerinin akademik başarılarını ölçen ve sıra-
layan verileri tüm dünyada kabul gören 11 ölçme ve de-
ğerlendirme kurumunun sonuçlarına göre Giresun Üniver-
sitenin 3 kurumun sıralamasına girdiği belirtildi.Bu 11 
ölçme ve değerlendirme kurumunun sonuçlarından en az 
birine giren Türk üniversitelerinin toplam sayısının 203 oldu-
ğu ifade edilen açıklamada, Giresun Üniversitesinin bu 
203 üniversite arasında, 3 ölçmeye dahil olarak, 81’inci sı-
rada yer aldığı kaydedildi.

Açıklamada, 11 sıralama arasında Giresun Üniversitesi-
nin sıralama başarısı gösterdiği 3 değerlendirme kurulu-
şuyla ilgili bilgiler de şöyle aktarıldı:

1.URAP
Dünya üniversitelerinin akademik başarısını değerlendi-

rerek ilk 3 bine giren üniversiteleri sıralayan URAP (university 
ranking by academic performance) 2020-2021 dönemi 
başarı sıralamalarını daha önce yayınlamıştı. 

Buna göre Giresun Üniversitesi ilk 3 bin üniversite arasın-
da dünya sıralamasında 2 bin 342 sırada yer almıştı.

Türkiye'de devlet ve vakıf olmak üzere, 207 üniversite 
arasından ilk 3 bine giren üniversite sayısı ise 106 olarak ger-
çekleşmiş, Giresun Üniversitesi bu 106 üniversite içerisinde 

78’inci sırada yer bulmuştu.
URAP 2019-2020 başarı sıralamasında da Giresun 

Üniversitesi 80’inci sırada yer almıştı.
2.SGIMAGO
Bilimsel yayınların bilim dünyasına yaptığı katkıyı 

ölçen bu değerlendirme kurumu verilerine göre, 2020 
yılında üniversitemiz dünyada ilk bin üniversite arasın-
da 812’nci sırada yer aldı. Türkiye üniversitelerinden ilk 
bine giren 113 üniversite arasında da üniversitemiz 
104’üncü sırada bulunuyor.

3.WEBOMETRICS
Tüm dünya üniversitelerinin web tabanlı sundukları 

bilimsel ve akademik çalışmaların değerlendirildiği sı-
ralamada Giresun Üniversitesi son iki yılda büyük bir ge-
lişme kaydetti.

Dünya üniversitelerinin web tabanlı değerlendirme-
sinin ve buna göre sıralamasının yapıldığı ‘Webomet-
rics Ranking Web of World Universities’ 2020 Dünya Üni-
versiteleri Sıralamasında yaklaşık 30 bin üniversite içeri-
sinde 2 bin 335’inci sırada yer aldı.

Webometrics verilerine göre üniversitemiz bu alan-
da son beş yılda 7 binden fazla üniversiteyi geride bı-
raktı.

Üniversitemiz, Türkiye üniversiteleri arasındaki sırala-
mada da 2020 yılı itibariyle 70’inci sıraya yükseldi.

 Bilge’den Andımız tepkisi 
HP Giresun İl Başkanı Fikri Bilge, “Kaldır-

Cmayı teklif eden, kabul eden ve sessiz 
kalanlara yazıklar olsun” diyerek Andı-

mız’ın resmen okutulmamasına tepki gösterdi.
Bilge, yaptığı açıklamada, “Danıştay 8. Dairesi 

2018’de ‘andımız kaldırılamaz’ dedi.
 AKP hükümetinin bu karara itirazıyla Danıştay 

İdari Daireleri Dava Kurulu, 8. Dairenin kararını iptal 
etti.

 Yani andımız artık okullarda okunmayacak. Ayrı-
ca yine AKP hükümetinin müracaatı ile Danıştay 
Devlet madalyalarındaki Atatürk kabartmasını da 
kaldırma kararı aldı” hatırlatmasında bulundu.

“Kaldırmayı teklif eden, kabul eden ve sessiz ka-
lanlara yazıklar olsun” diyen Bilge, “Andımız ve dev-
let madalyalarından Atatürk kabartmasını kaldıran 
zihniyet bilmelidir ki; bu ülkenin vatansever evlatları-
nın kendilerini siyaseten tedavülden kaldıracağı 
günler yakındır. Bu millete yapılanların hesabını yine 
bu millet ilk seçimde sandıkta soracaktır” dedi.
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Erasmus+ Akreditasyonunda 
iki başvuru kabul edildi

Giresun İl Milli Eğitim Müdürlüğü, 
2021-2027 Erasmus+ Akreditasyo-
nu dönemini kapsayan 2 projesinin 
Türkiye Ulusal Ajansı tarafından 
kabul edildiği bildirildi.

Müdürlükten yapılan açıklama-
da, Türkiye Ulusal Ajansı tarafından 
2021-2027 Erasmus+ Akreditasyo-
nu Dönemi teklif çağrısına çıkıldığı 
ifade edilerek, başvuruları kabul 
edilen kurumların proje başvurula-
rının öncelikli olarak desteklendiği 
kaydedildi.

Söz konusu öncelikten yararlan-
mak amacıyla Giresun İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü tarafından yapılan 
2021-2027 Erasmus+ Akreditasyo-
nu dönemini kapsayan 2 projenin 
Türkiye Ulusal Ajansı tarafından 
kabul edildiği belirtilen açıklama-

da, “Teklif çağrısı döneminde ülke 
genelinde okul eğitimi alanında su-
nulan 240 başvurudan 81'i, yetişkin 
eğitimi alanında ise 98 başvuru-
dan 20'si uygunluk kriteri inceleme-
sini geçerek içerik değerlendirme-
sine alınmış ve bağımsız dış uz-
manlar tarafından yapılan değer-
lendirme sonucunda desteklen-
mesine karar verilmiştir” denildi.

İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul To-
sunoğlu da yaptığı değerlendir-
mesinde; önümüzdeki yedi yılı kap-
sayan Erasmus+ proje başvurula-
rında kurumumuza öncelik sağla-
yacak bu akreditasyon başvurula-
rının hazırlanması ve kabulünde 
emeği geçen herkese çok teşek-
kür ederek, başarılarının devamını 
diledi.

 Şiddet gören kadın kendini suçlayabiliyor 
edicana International 

Mİzmir Hastanesi Uzman Kli-
nik Psikolog Burçin Deniz, 

yaşadığı şiddeti paylaşan kadının, ye-
terli desteği görmediğinde içine ka-
pandığını, gördüğü şiddetin kendi 
suçu olduğunu düşünmeye başladı-
ğını belirterek, "Fiziksel şiddet sonrası 
ruhsal ve bedensel travma yaşayan 
kadınlar kendi içlerinde savaş ver-
mektedir ve genellikle yaşadıkları şid-
deti maskeleme eğilimi gösterir" açık-
lamasında bulundu.

Deniz, Medicana International 
İzmir Hastanesi’nden paylaşılan açık-
lamasında, kadına yönelik son gün-
lerde artan şiddet olaylarının kadın-
larda bıraktığı etkilere ilişkin değerlen-
dirmelerde bulundu.

Yaşadığı şiddeti paylaşan kadının, 
yeterli desteği görmediğinde içine ka-
pandığını, gördüğü şiddetin kendi 

suçu olduğunu düşünmeye başladı-
ğını ifade eden Deniz, "Fiziksel şiddet 
sonrası ruhsal ve bedensel travma ya-
şayan kadınlar kendi içlerinde savaş 
vermektedir ve genellikle yaşadıkları 
şiddeti maskeleme eğilimi gösterir." 
açıklamasında bulundu.

Deniz, "Özgüven kaybı gibi yaşa-
dığı ruhsal problemler bir tarafa fizik-
sel şiddetin bedeninde bıraktığı izleri 
gizlemek için sosyal yaşamdan uzak-
laşma eğilimi gösterebilir. Kadının 
davranışlarını korkuya dayalı olarak 
kontrol etmek, aşağılamak, cezalan-
dırmak amacıyla kullanılan kaba kuv-
vetin, kadınların ruh sağlığı üzerindeki 
olumsuz etkileri kaçınılmazdır." ifade-
lerini kullandı.

"ETKİLİ BAŞ ETME YÖNTEMİ OLARAK 
UZAKLAŞMA VE AİLE DESTEĞİ GÖRÜL-
MEKTEDİR”

Kadınlar bu durumda, şiddetin 

kendi suçu olduğu düşüncesine kapı-
labildiğini ve boyun eğici yaklaşım 
sergileyebildiğini aktaran Deniz, "Ayrı-
ca şiddet uygulayan erkeğin şiddetin 
sorumlusu olarak kadını göstermesi 
kadının kendini suçlamasına yol 
açar. Şiddete maruz kalan kadınlar-
da stresle olumsuz baş etme yöntemi 
olarak kendini suçlama ve sosyal geri 
çekilme görülürken, etkili baş etme 
yöntemi olarak uzaklaşma ve aile 
desteği görülmektedir.

 Kadınlar, sosyoekonomik durum, 
şiddet algısı, evlilikle ilgili geçmiş 
yaşam öğretilileri nedeniyle şiddetin 
tolere edilebilir bir durum olabileceği 
düşüncesinde olabildikleri için etkili 
baş etme yöntemlerini kullanamaya-
bilirler." değerlendirmesinde bulun-
du.

"İNTİHAR EĞİLİMİ DE GÖRÜ-
LEBİLİYOR”

Uzman Klinik Psikolog Burçin Deniz, 
şiddet mağduru kadınlarda yoğun bi-
çimde yalnızlık, korku, çaresizlik, endi-
şe, öfke, utanç, huzursuzluk, ümitsizlik, 
suçluluk gibi duyguların hakim oldu-
ğunu belirterek, şunları kaydetti:

“Yaşadıkları sorunlarla baş edeme-
diklerinde kadınlarda akut stres bozuk-
luğu, travma sonrası stres bozukluğu, 
sosyal geri çekilme, anksiyete bozuk-
lukları, alkol ve madde bağımlılığı, 
depresyon, uyku bozukluğu, gibi bir-
çok ruhsal sorunla birlikte intihar eğili-
mi de görülebilmektedir. Ruhsal so-
runlar dışında kadınların stresle başa 
çıkma, problem çözme becerilerinin 
geliştirilmesi, kendilik değerinin yüksel-
mesi, şiddet algısının değerlendirilme-
si, şiddetle ilgili farkındalık kazanmak 
ve sosyal ilişkilerinin güçlendirilmesi 
amacıyla da psikolojik destek almala-
rı önerilmektedir."

Yeni HES çölleşmeyi getirecektir
İyi Parti Genel Başkan Yardımcısı Ünzile Yüksel, “Çanakçı Deresi üze-

rinde mevcut 4 adet çalışır durumda HES bulunmaktadır. Yapılmaya 
çalışılan 5’inci ve en büyük olanıdır. 6 ve 7’nci HES projeleri de gün-
demdedir. Çanakçı Deresi parça parça HES projeleriyle tamamen 
çölleşmeye gitmektedir” dedi.

Yüksel, İyi Parti il teşkilatının geçtiğimiz günlerde Çanakçı ilçesine in-
celemelerde bulunduğunu ve vatandaşlarla bir araya geldiklerini be-
lirtti.

Çanakçı Deresi üzerinde 4 adet HES’in bulunduğunu yapılmak is-
tenen 5’inci HES projesiyle birlikte bir çevre katliamının yaşanacağına 
işaret eden Yüksel, proje hayata geçtiğinde sadece yüzde 11’lik can 
suyunun kalmasıyla derenin çölleşmeye terk edileceğini ve taş ocak-
larının hedefi haline geleceğini kaydetti.

Yüksel, ilçe halkının bu projeyi istemediğini ve ÇED sürecinde 
bölge halkının itiraz dilekçelerinin Bakanlığa ulaştırılmasına rağmen 
dikkate alınmadığını savunarak Karadeniz Bölgesini çölleşmeye götü-
ren bu projelerden vazgeçilmesi gerektiğini ifade etti. 

Proje, halka rağmen yapılmaya ve oldu bittiye getirilmeye çalışıldı-
ğını dile getiren Yüksel, “Çanakçı Deresi üzerinde mevcut 4 adet çalışır 
durumda HES bulunmaktadır. Yapılmaya çalışılan 5’inci ve en büyük 
olanıdır. 6 ve 7’nci HES projeleri de gündemdedir. Çanakçı Deresi 
parça parça HES projeleriyle tamamen çölleşmeye gitmektedir” di-
yerek, şunlara dikkat çekti:

Çanakçı deresinde nesli tükenmekte olan kırmızı benekli alabalık 

yaşamaktadır. Yapılacak HES projesiyle balıkların göç yolları kapana-
cak ve nesli tamamen tükenecektir.

 Çanakçı Kaymakamlığı bir taraftan dereye kırmızı benekli alabalık 
salarken diğer taraftan bu projeye izin verilmesi çelişki oluşturmaktadır. 
Bölge halkı tarafından savak olarak isimlendirilen doğal şelalede yuka-
rıya balık göçü gözle görünür şekilde izlenebilmektedir. Derenin can su-
yuna bırakılması durumunda su seviyesi 20-30 santimetreye kadar dü-
şeceğinden, suyun soğuk olduğu yukarıya göç tamamen engelle-
necek ayrıca regülatör ve HES arası mesafenin uzunluğu sebebiyle de-
renin aşağı ve yukarı kesim bağlantısı tamamen kopacaktır.

Derede varlığı ispatlanan susamuru çiftlerinin yaşam alanlarının yok 
olmasına sebebiyet verecektir. Çanakçı deresinde susamuru türlerinin 
yaşadığı kamera görüntüleri ile ispatlanmış ve ulusal medyada yayın-
lanmıştır.

Halkın katılımı toplantısı ve CİMER vasıtasıyla halk tarafından Çevre 
Bakanlığına yapılan itirazlar ÇED raporunda ele alınmamıştır.

Can suyu olarak bırakılacağı belirtilen yüzde 11’lik suyun doğal ha-
yatın devamlılığı için kesin ve net bir şekilde yetersiz kalacağı aşikardır. 
HES firmalarının geçmişte verdikleri taahhütlere uymadıkları bu akade-
mik yayında ispatlanmıştır.

Küresel ısınma sebebiyle Çanakçı Deresinin debisinin son yıllarda 
gözle görülür şekilde düşmesi, yağışların azalması ve kuraklık tehlikesi 
söz konusudur. Ayrıca en son 2020’de Giresun’daki sel felaketinden ge-
rekli ders çıkarılmamıştır. Başvurunun 49 yıl için yapıldığı düşünüldüğün-

de nehrin debisi yıldan yıla gözle görünür şekilde düşmektedir.
Regülatör ve HES arasındaki yolun UNESCO Acil Koruma Gerekti-

ren Somut Olmayan Kültürel Miras Listesindeki Kuşdili’nin anavatanı 
Kuşköy’ün ulaşım yolu üzerindedir. Derenin ve ormanın olmadığı 
yerde kuş olmaz. Bölge insanı gürül gürül akan dereleri aşamadığı 
için kuşdili kullanmaktadır. Bu sebeple ÇED raporunda Kuşdili ile ilgili 
Kültür ve Turizm Bakanlığından da görüş alınması gerekmektedir. 
Çok yüksek turizm potansiyeli olan Kuşköy HES’ler ve taşocaklarıyla 
talan edilmektedir.

Basketbol potalarını 
meslek liseliler yapacak

Giresun Milli Eğitim Müdürlüğü ile Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğü arasındaki işbirliği gereğince gençlerin kulla-
nımına sunulmak üzere yapılacak olan 151 adet bas-
ketbol potasının yapımının Giresun Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi Metal Teknolojileri alanı öğretmen ve öğ-
rencileri tarafından gerçekleştirileceği bildirildi.

İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğrul Tosunoğlu ile Gençlik ve 
Spor İl Müdürü Hasan Bulut tarafından protokol imzala-
nırken, Giresun Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi Sabri Kos-
takoğlu ile Gençlik ve Spor Şube Müdürü Sefa Öztürk de 
hazır bulundu.

Tosunoğlu, mesleki eğitime verdikleri önemi vurgula-
yarak meslek lisesi öğrencilerinin bilgi ve becerilerini ha-
yata geçirmeleri, tecrübe kazanmaları ve aranan, kalifi-
ye meslek elemanı olarak yetişebilmeleri için bu tür ça-
lışmaların yararlı olduğunu belirtti.

Gençlik ve Spor İl Müdürü Hasan Bulut ise basketbol 
potası yapım işinin meslek lisesinde talep edilmesinin, 
meslek liselerinin eğitim-öğretim ve üretim gücünün 
desteklenmesi bakımından önemli olduğunu dile getir-
di.

İl Müdürleri, protokol kapsamındaki faaliyetleri yürü-
tecek Giresun Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi yönetici, 
öğretmen ve öğrencilerine çalışmalarında kolaylıklar di-
ledi.



Çotanaklar’dan 6 puanlık zafer!
45 dakikada pozisyon bulmakta zorlanırken; ev sahibi 
ekibin 32’nci dakikada Savicevic’le gerçekleştirdiği ka-
leyi bulan ilk şut denemesinde tecrübeli kaleci Tolga-
han, tehlikeyi iki hamlede etkisiz hale getirdi. Konuk ekip 
Giresunspor maçtaki ilk ve son kornerini bu yarıda kul-
landı, ancak sonuç alamadı. Mücadele gücü vasatı 
aşmayan ilk yarı başladığı gibi golsüz kapandı.

Ev sahibi ekibin topa daha çok sahip olduğu müca-
delede 49’da Gökhan vurdu, Tolgahan yatarak kurtar-
dı. 59’daki Samsun atağında bu kez defansı gole izin 
vermedi. 64’de yine Gökhan’dan gelen şut deneme-

Spor Toto 1. Ligde zirvede bulunan Giresunspor, 27’nci 
hafta maçında deplasmanda en yakın takipçisi Sam-
sunspor’u, sonradan oyuna giren Traore’nin altın değerin-
deki golleriyle 2-0 yenerek, liderliğini sağlama aldı. Sam-
sun’da oynanan Karadeniz Derbisinde ev sahibi ekibin sa-
hada 9 kişi kalmasını çok iyi değerlendiren Giresunspor, 
buradan aldığı 2-0’lık galibiyet ve 3 puanla, son 3 maçlık 
yenilgisini de unutturdu.

Karşılaşmaya her iki takım da temkinli çıkarken; zorlu 
mücadelenin ilk yarım saatlik bölümü genelde orta saha-
da geçti. Birbirinden çekinerek oynayan her iki takım da ilk 

han ile bertaraf ettikten sonra, 90+1’de 
kaptan Eren Tozlu’nun hazırladığı pozis-
yonda oyuna yeni giren Traore’nin vuru-
şuyla 1-0 öne geçti. Bu dakikada Milinko-
vic’in şık pasında topla buluşan Balde 
çaprazdan vurdu, kaleci Nurullah’tan 
dönen topu Traore yakın mesafeden 
Samsun defansına da çarptırarak ağlara 
gönderdi. Bu golle tamamen dağılan ve 
defans güvenliğini de kaybeden Sam-
sunspor, 90+6’da kalesinde ikinci golü 
de gördü ve bir anda maçın kahramanı 
olan Traore, gerilerden aldığı topla rakip 
kaleye indi, sağ çaprazdan nefis bir pla-
seyle ters köşe yaparak, mücadelenin 
skorunu belirleyen golü attı: 2-0.

Maç bu sonuçla biterken, puanını 
56’ya çıkaran Giresunspor, liderliğini iyice 
pekiştirirken; taraftarlarını da sevince 
boğdu. Lider Giresunspor, 28’inci hafta 
milli aradan sonra evinde 47 puanlı 
İstanbulspor’u konuk edecek. Bu maç 3 
Nisan Cumartesi günü saat 16’da başla-
yacak.

sinde top direğin dibinden auta gitti.
Lider Giresunspor ilk tehlikeli atağını 

68’de yaparken, Hüsamettin’in kale içine 
ortaladığı top Samsun defansına çarpa-
rak Balde’ye geldi, golcü oyuncu bu po-
zisyonda önündeki topu üstten auta yol-
ladı. 72’nci dakikada Tolgahan’ın eliyle 
ileriye gönderdiği topu kapan Erol Can ta-
kımını atağa kaldıracağı sırada Kerem 
Can Akyüz’ün sert müdahalesiyle yerde 
kaldı, orta hakem Öztürk, direkt kırmızı kar-
tını çıkardı ve bu dakikada Samsun saha-
da 10 kişi kaldı.

Sahada bir kişi eksik kalan ev sahibi 
ekip bocalamaya başlarken; 79’uncu 
dakikada bu kez Kubilay’ın, Hüsamettin’e 
yaptığı sert hareket sonrasında bir kişi 
daha eksildi ve iyice dağıldı. Bu pozis-
yonda hakemlere aşırı itirazlarda bulu-
nan Samsunspor Teknik Direktörü Ertuğrul 
Sağlam da kırmızı kartla tribüne yollandı.

Rakibinin sahada 9 kişi kalmasını fırsat 
bilen Giresunspor, 90’da Gökhan’ın yer-
den vuruşunu günün başarılı ismi Tolga-

0-2
Giresunspor otobüsüne taşlı saldırı

dan eşkal tespiti yapan ekipler, 
şüpheli S.K'nin (21) adresine ope-
rasyon düzenledi.

Gözaltına alınan şüpheli, 
polis aracına alındıktan sonra 
olayın yaşandığı sorumluluk böl-
gesi olan Çarşamba İlçe Jan-
darma Komutanlığına götürül-
dü.

Jandarmadaki işlemlerinin 

Karayolu üzeri Çarşamba ilçesi 
mevkisinde meydana geldi. Gi-
resun'a dönmek için yola çıkan 
GZT Giresunspor kafilesini taşı-
yan otobüs, kimliği belirsiz kişiler 
tarafından taşlandı.

Takım kaptanı Eren Tozlu 
cam kırıkları nedeniyle hafif şekil-
de yaralandı. Kafile, farklı bir oto-
büsle yola devam etti. Yapılan in-
celeme ve araştırmanın ardın-

ardından "mala zarar verme" su-
çundan Çarşamba adliyesine 
sevk edilen zanlı, adli kontrol ta-
lebiyle çıkarıldığı nöbetçi sulh 
ceza hakimliğince serbest bıra-
kıldı.

S.K'nin, ifadesinde, otobüse 
taş atma eylemini kendisinin ger-
çekleştirdiğini itiraf ettiği öğrenil-
di.

Spor Toto 1'inci Lig 27'nci haf-
tasında konuk olduğu Yılport 
Samsunspor'u 2-0 yenen GZT Gi-
resunspor'un futbolcularını taşı-
yan otobüs, Çarşamba ilçesin-
de kimliği belirsiz kişilerin taşlı sal-
dırısına uğradı. Otobüsün camı 
kırılırken, takım kaptanı Eren 
Tozlu, hafif şekilde yaralandı.

Olay, maçın ardından saat 
22.00 sıralarında Samsun-Ordu 


